
P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 28 stycznia   2008 roku

SE-PO.0063-4-15/07

Obecni:

1. Dominik Penar -obecny
2. Andrzej Mentel- obecny
3. Czesław Badura- obecny
4. Krystian Dąbrowski- nieobecny
5. Marian Kita- obecny
6. Hanna Szotowska- obecna
7. Danuta Walczak- obecna
8. Mirosław Kędzierski- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Anna Ślagórska- Zastępca Burmistrza, Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Dominik Penar

Porządek posiedzenia komisji:

1. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
2. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2008 rok.

3. Objazd placówek kulturalnych i edukacyjnych na terenie miasta.

4. Sprawy bieżące. 

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

− Proponuję przenieść punkt 3 za posiedzenie w lutym. Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE

4 za
0 przeciw
3 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Edukacji, Kultury i Sportu został przez Komisję 
przyjęty. 

Dot. punktu 1

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  
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- Przechodzimy do omówienia materiałów sesyjnych. 

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie zasad korzystania ze stołówek szkolnych oraz wysokości 
opłat za posiłki przygotowywane w tych stołówkach. 

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:
D. Penar- Przewodniczący Komisji
D. Walczak- Członek Komisji 
M. Kędzierski- Członek Komisji
T. Wąsowicz- Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji
Cz. Badura- Członek Komisji

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Kto z państwa radnych jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektem uchwały?

GŁOSOWANIE

6 za
0 przeciw
1 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący  stwierdził,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  zasad  korzystania  ze  stołówek 
szkolnych oraz wysokości opłat za posiłki przygotowywane w tych stołówkach został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję,

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

− Omawia projekt uchwały w sprawie uzgodnienia ustalenia najniższego wynagrodzenia i 
wartości punktu do tabeli wynagrodzeń dla pracowników gminnych jednostek organizacyjnych.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

H. Szotowska- Członek Komisji
T. Wąsowicz- Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji
A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza Miasta

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekty uchwał dot. udzielenia dotacji celowej na zadania bieżące realizowane na 
podstawie porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:
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D. Walczak- Członek Komisji

GŁOSOWANIE

5 za
0 przeciw
2 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że projekty uchwał w sprawie udzielenia dotacji celowej na zadania 
bieżące  realizowane  na  podstawie  porozumień  między  jednostkami  samorządu 
terytorialnego został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję,

Małgorzata Jastrząb                            -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały w sprawie przyjęcia zasad korzystania z obiektów użyteczności 
publicznej administrowanych przez jednostki organizacyjne Gminy Czeladź i określenia sposobu 
ustalania cen i opłat za korzystanie z urządzeń użyteczności publicznej oraz terenów będących w 
administrowaniu jednostek organizacyjnych Gminy Czeladź.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

D. Penar- Przewodniczący Komisji
A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza Miasta
A. Nowak- Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
M. Kita- Członek Komisji
Cz. Badura -Członek Komisji

GŁOSOWANIE

6 za
0 przeciw
1 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący  stwierdził,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zasad  korzystania  z 
obiektów  użyteczności  publicznej  administrowanych  przez  jednostki  organizacyjne 
Gminy Czeladź i określenia sposobu ustalania cen i opłat za korzystanie z urządzeń 
użyteczności  publicznej  oraz  terenów  będących  w  administrowaniu  jednostek 
organizacyjnych Gminy Czeladź został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję,

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

− Omawia projekt uchwały w sprawie likwidacji Przedszkola Nr 12 w Czeladzi.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:
D. Walczak- Członek Komisji
D. Penar- Przewodniczący Komisji
T. Wąsowicz- Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji
A. Mentel- Zastępca Przewodniczącego Komisji
M. Kędzierski- Członek Komisji
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GŁOSOWANIE

5 za
0 przeciw
2 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący  stwierdził,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  likwidacji  Przedszkola  Nr  12  w 
Czeladzi został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję,

Agnieszka Nowak                   -               Zastępca  Kierownika  Wydziału  Gospodarki   
Nieruchomościami

- Omawia program „Mieszkanie”.

DYSKUSJA 

W dyskusji udział wzięli:

D. Walczak- Członek Komisji
A. Mentel- Zastępca Przewodniczącego Komisji
D. Penar- Przewodniczący Komisji
Cz. Badura- Członek Komisji

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

− Przechodzimy do omówienia planu pracy Komisji na 2008 rok.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza Miasta
A. Mentel- Zastępca Przewodniczącego Komisji
H. Szotowska- Członek Komisji
D. Walczak- Członek Komisji
D. Penar- Przewodniczący Komisji
Cz. Badura- Członek Komisji
M. Kita- Członek Komisji

GŁOSOWANIE

7 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Komisja przyjęła następujący plan pracy na 2008 rok:

Lp. MIESIĄC TEMATYKA KOMISJI RADY MIEJSKIEJ
1 2 3

1. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
2. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2008 r.
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1. STYCZEŃ 3. Sprawy różne.

2. LUTY
1. Stowarzyszenia w mieście- zakres działań, inicjatywy, plany rozwoju.
2. Objazd placówek kulturalnych na terenie miasta. 
3. Analiza współpracy z miastami partnerskimi. 
4. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy różne.

3. MARZEC

1. Stopień realizacji planów inwestycyjnych w mieście z zakresu edukacji,    kultury 
     i sportu na lata 2007-2010.
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy różne.

4. KWIECIEŃ
1.Funkcjonowanie placówek oświatowych w mieście- objazd placówek 
oświatowych.
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy różne.

5. MAJ
1.Sport w mieście. Funkcjonowanie klubów sportowych oraz klas sportowych w   
    mieście.
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy różne

6. CZERWIEC
1. Działania gminy w zakresie ochrony zabytków- miejsca pamięci narodowej 
2  Akcja lato- plany, harmonogram imprez
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych
4. Sprawy różne.

LIPIEC – 
SIERPIEŃ

przerwa wakacyjna

7. WRZESIEŃ
1  Funkcjonowanie świetlic szkolnych – podsumowanie całorocznej pracy r. szk.  
    2007/2008- Działalność świetlic środowiskowych na terenie Miasta.
2. Podsumowanie Akcji lato 
3. Dzień Edukacji Narodowej.
4. Opiniowanie materiałów sesyjnych 
5. Sprawy różne

8. PAŹDZIERNIK
1. Analiza działalności MOSiR.
2. Propozycje do budżetu miasta na rok 2009 w zakresie Edukacji, Kultury i Sportu
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy różne.

9. LISTOPAD
1. Stopień realizacji zadań oraz inwestycji zatwierdzonych do wykonania w 2008 r. 
     w zakresie Edukacji, Kultury i Sportu
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy różne

10. GRUDZIEŃ

1.Podsumowanie działalności edukacyjnej, kulturalnej i sportowej w mieście.   
Analiza realizacji wniosków Komisji za 2008 r.
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. Analiza projektu budżetu - wnioski. 
3. Sprawy różne
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Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia spraw różnych. 

Radny Marian Kita zwrócił uwagę, iż Rada Miejska nie jest informowana o wydarzeniach dot. delegacji 
miasta partnerskich. 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż ma odbyć się sesja Rady Powiatu, której tematem ma być 
połączenie Zespołu Nr 1 i Nr 2 w Czeladzi. 

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad Komisji zamykam posiedzenie Komisji.

     P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
       Komisji Edukacji, Kultury,
                     i Sportu

              Dominik Penar
Protokołowała:
Agnieszka Pilarek
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